
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 15. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 554

Vil ministeren kommentere artiklen ”Forbrugerrådet efter misbrug: 'NemID er ikke så sik-

kert, som vi gik og troede”, bragt på dr.dk den 15. juni 2020, og redegøre for, hvad Nets

har foretaget sig af konkrete ændringer på baggrund af Sigrids udfordringer med NemId,

herunder om man fortsat vil vise, hvor mange nøgler, der er tilbage på det eksisterende

nøglekort?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina Lorentzen

Dehnhardt (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Kirsten Normann Andersen

formand
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